

學童牙科保健事宜

敬啟者：

本校小二至小六學生將於下列日期前往粉嶺學童牙科診所接受牙齒檢驗，屆時將由老師陪同乘坐旅遊車前往，是日學生須攜帶自用牙刷及「牙科保健手冊」。家長如欲陪同子女檢查，亦可依照預約時間自行前往牙科診所。如有任何查詢，可致電 2476 2414 與黃霏嵐老師聯絡。

平日如有牙患，可自行攜同學生手冊及牙科保健手冊前往粉嶺學童牙科診所接受治療。（查詢電話：26394646）

日期	班級	檢查時間
9-11-2020 (星期一)	2A	9:25am -11:00am
10-11-2020 (星期二)	4A	9:25am -11:00am
11-11-2020 (星期三)	3A	9:25am -11:00am
12-11-2020 (星期四)	6A	9:25am -11:00am
13-11-2020 (星期五)	5A	9:25am -11:00am

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十月二十一日

備註：請於 2020 年 10 月 23 日(星期五)或之前把回條交回班主任辦理。



回 條



(通函 No : 031/2020)

敬覆者：

本人已知悉有關學童牙科保健通函事宜。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期： 2020 年 10 月 _____ 日

備註：請於 2020 年 10 月 23 日(星期五) 或之前把回條交回班主任辦理。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 031/2020)

21.10.2020

Dental Care Service Appointment

Dear Parents/Guardians,

Our P2 to P6 pupils will go with their teachers to the Fanling School Dental Clinic by coach. All pupils have to **bring their own toothbrushes** and their **Student Dental Care Service (SDCS) handbooks**. Parents/Guardians may also go to the clinic by yourself at the appointed time should you wish to accompany your child during their dental checkup. Please contact Ms Wong Fei Lam at 2476 2414 if you have any questions.

If your child has any extra dental problems after checkup, you may need to take him/her to the Fanling School Dental Clinic again. (Tel no.: 2639-4646)

Date	Class	Appointment Time
9-11-2020 (Monday)	2A	9:25am –11:00am
10-11-2020 (Tuesday)	4A	9:25am –11:00am
11-11-2020 (Wednesday)	3A	9:25am –11:00am
12-11-2020 (Thursday)	6A	9:25am –11:00am
13-11-2020 (Friday)	5A	9:25am –11:00am

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

* Please hand in the reply slip on or before 23rd October 2020 (Friday).

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----
(Notice No : 031/2020)

Dear Principal,

I have read the notice and understood the details of “Dental Care Service Appointment”.

Student’s Name: _____ () Class: _____

Parent’s/Guardian’s Name : _____

Parent’s/Guardian’s Signature: _____

Contact Tel No: _____

Date: 2020 (Y)10 (M)____(D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 23rd October 2020 (Friday).